
 
 

 

Activiteiten 2022 bewonersvereniging Derde Schilderskwartier 

 

Het jaar 2022 was het jaar waarin we met de bewonersvereniging van het Derde 

Schilderskwartier een nieuwe start hebben gemaakt.  

Op de ledenvergadering in april 2022 werd een volledig nieuw bestuur geïnstalleerd. 

Dit vijfkoppige bestuur ging enthousiast van start:   

• Er vond overdracht plaats met het oude bestuur.  

• We kregen inzicht in de actuele aandachtspunten, de relatie met de wijkraad en de 

contactpersonen bij de gemeente.  

• We namen zitting in de commissie overlast en handhaving en in de pleinengroep.  

• We hadden een eerste overleg met de vertegenwoordigers van de twee andere 

kwartieren. We zullen samen optreden als het gaat om de besteding van het 

buurtbudget en de verwezenlijking van de geschetste plannen in de Lutje Leidraad. 

• We zorgden voor een nieuwe website (www.derdeschilderkwartier.nl ) en 

verzorgden de eerste digitale nieuwsbrief aan onze leden.  Het is de bedoeling drie à 

vier keer per jaar een nieuwsbrief te versturen. 

• We maakten een flyer met de uitleg van doel en functie van de bewonersvereniging 

en een oproep om lid te worden. 

• We verlaagden de contributie naar 7,50 euro per jaar. 

• We leerden elkaar steeds beter kennen en besloten tot een positieve en 

optimistische opstelling t.a.v. lang slepende kwesties in het kwartier. 

 

 

Zo was er de Watertoren.  

Een goed contact tussen de bewonersvereniging, eigenaar/bouwonderneming Calculus en 

de gemeente zorgde uiteindelijk voor een positieve houding t.a.v. de hotelfunctie van de 

toren en voor een openbare functie van de toren als expositieruimte en vergaderlocatie voor 

de bewonersvereniging. De tijd zal uitwijzen wat er nog meer mogelijk is. In ieder geval zal 

ook de ruimte om de toren in 2023 ingericht worden en het beeldbepalende karakter nog 

versterken. 

 

http://www.derdeschilderkwartier.nl/


 
Opening van de toren 3 februari 2023 

 

Een andere slepende kwestie betreft het stoepfietsen op de Hofstede de Grootkade. Een 

lastig probleem. We zouden graag willen dat de weg zo werd ingericht dat daar gefietst 

wordt.  Door de hobbelige keien wordt nu te vaak uitgeweken naar de stoep, wat zorgt voor 

onverwachte en gevaarlijke situaties. Fietsstroken links en rechts van de keien zouden een 

oplossing zijn (naar voorbeeld van het eerste deel van de Josef Israëlstraat). Het valt niet 

mee de gemeente van deze noodzaak te overtuigen. We besluiten hierin vasthoudend op te 

treden. 

 

We sluiten ons van harte aan bij de verschillende activiteiten in de buurt en de wijk,  zoals 

Gluren bij de buren en de verzorging van de Stolpersteine.  

Ook de voorzieningen die de gemeente biedt om de stad te verduurzamen en te vergroenen 

ondersteunen we van harte door daarover in de nieuwsbrief te berichten. 

 

 

  

 

 

 


